
 

Haarlem Webcam  
MOTIE 

 
De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op 5 juli en 8 juli 2019, in 
beraadslaging over de Kadernota 2022; 
 

Constaterende dat: 
 

• Door de lockdown veel mensen (verplicht) thuis kwamen te zitten; 
 

• Door de live beelden van de webcam mensen toch nog naar de Grote Markt 
konden kijken; 

 
• De webcam aan het stadhuis dit jaar om onduidelijke redenen verwijderd is; 

 

Overwegende dat: 
 

• Mensen de webcam met live beelden van de Grote Markt waarderen, en vooral 
door de lockdown dit meer dan duidelijk is geworden; 

 
 

Verzoekt het College van B&W om: 
 

• Weer een webcam aan het stadhuis te installeren zodat Haarlem en de rest van 
de wereld van onze Grote Markt kan genieten; 

 

En gaat over tot de orde van de dag. 
 

 


